

Tutorial :Pencari Kerja - Carian Segera

Melalui menu **Carian Segera**, pengguna boleh membuat carian pantas bagi:

- i. [Carian Kerja Khas](#)
- ii. [KekosonganTerbanyak](#)
- iii. [Jawatan Popular](#)



Sistem memerlukan pengguna untuk **Login** terlebih dahulu ke dalam sistem JobsMalaysia dengan memilih **Jenis Login** dan memasukkan nombor **MyKad atau No. KP Lama/Polis/Tentera berserta Pin (Kata Laluan)**. **Skrin Login** boleh ditemui pada halaman utama JobsMalaysia di penjuru sebelah kanan atau pun melalui capaian **Pencari Kerja>Log Masuk**. Tekan butang **<Log Masuk>** setelah butiran log masuk diisi.

The screenshot shows the 'Login' form on the JobsMalaysia website. The form has two tabs: 'Pencari Kerja' and 'Majikan'. Under the 'Pencari Kerja' tab, there are radio buttons for 'MyKad' (selected) and 'Bukan MyKad'. Below this, there are input fields for 'ID Login' and 'Kata Laluan', and a 'Log Masuk' button. There are also links for 'Daftar akaun baru' and 'Lupa kata laluan?'.

The screenshot shows the 'Login Pencari Kerja' form on the JobsMalaysia website. The form has a yellow header with the text 'Login Pencari Kerja'. Below the header, there is a message: 'Sila login untuk teruskan. Masukkan Login ID dan Katalaluan anda.' There are radio buttons for 'Jenis Login': 'MyKad' (selected) and 'No. K/P Lama/ Polis/ Tentera'. Below this, there are input fields for 'ID Login' and 'Kata Laluan', and a 'Log Masuk' button. There is also a link for 'Lupa Katalaluan Anda? Klik Disini'. At the bottom, there is a message: 'Jika anda masih belum berdaftar sebagai Pencari Kerja, anda boleh mendaftar sekarang.'

3. Setelah proses login berjaya, Skrin anjung bagi pengguna tersebut akan dibuka memaparkan kata-kata aluan kepada pengguna dan fungsi-fungsi yang boleh dicapai untuk pengguna tersebut.

1 Malaysia, 1 Gerbang Kerjaya Bahasa: MS EN Tema: OKU Bantuan OKU:

jobsmalaysia 'Gerbang Kerjaya Interaktif Anda' gov.my Carian Segera: Cari di Portal Kerja #1 Malaysia Cari Kekosongan

Isnin, 18 Januari 2010 KEMENTERIAN SUMBER MANUSIA, MALAYSIA

Laman Utama **Pencari Kerja**

Nama Penuh: **SALMON B KAMIL LIU**
 Login ID: **T5555444**
 Status Pencari Kerja: **Aktif**

Pencari Kerja

Selamat Datang, **SALMON B KAMIL LIU**

Terima Kasih kerana menggunakan perkhidmatan JobsMalaysia. Sila pastikan maklumat berikut adalah betul supaya majikan mudah menghubungi anda.

Selamat Maju Jaya!

Profil

Nama Penuh : **SALMON B KAMIL LIU**
 Alamat surat-menyurat : **No 89-OP**
47500 GOMBAK, SELANGOR DARUL EHSAN, Malaysia
 Alamat E-mel : **salamon@gmail.com**
 Nombor Telefon : **012-44444444**
 Nombor Telefon Bimbit : -

[Kemaskini Foto](#)

Status Pencari Kerja : **Aktif**

Pilihan

Muatnaik Sijil

Bil.	Nama Fail
1	

Anda boleh memuatnaik sijil-sijil anda yang telah dimbas dalam bentuk imej. Sila klik pada butang di bawah untuk memuatnaik sijil. Maksimum 3 sijil sahaja boleh dimuatnaik.

Pilihan Sektor Jawatan

Status Semasa

Agensi Kerajaan (Selain Pengambilan SPA)
 Suruhanjaya Perkhidmatan Awam (SPA)
 Suruhanjaya Perkhidmatan Pelajaran (SPP)
 Angkatan Tentera Malaysia (ATM)
 Sektor Swasta

Bekerja Luar Negara

Adakah anda berminat untuk bekerja di luar negara?

Status Semasa

Belum dinyatakan

[Kemaskini](#)

Ya, saya berminat untuk bekerja di luar negara.
 Tidak, saya tidak berminat untuk bekerja di luar negara.

Panduan

Untuk mengemaskinkan maklumat tersebut sila gunakan menu "**Kemaskini Segera**".

Sila gunakan menu "**Carian Segera**" » **Carian Kerja Khas**" untuk mencari pekerjaan yang disesuaikan khas untuk anda. Untuk carian umum, anda boleh gunakan modul "**Carian Segera**".

Untuk menyemak status permohonan yang telah dilakukan, sila klik pada "**Maklumat Segera**" » **Bakul Masuk Majikan**".

Sila klik pada "**Maklumat Segera**" » **Jawatan Yang Dipadankan**" untuk melihat senarai perijodohan yang dilakukan oleh sistem untuk anda.